



MALUWIS



NURUL

Masalah fizikal bukan penghalang untuk mencapai ilmu di peringkat Universiti

UB 27.11.16 A3

KOTA KINABALU: Kekurangan dari segi fizikal bukan penghalang untuk berjaya mendapatkan ilmu diperingkat universiti.

Maluwis Maratis, 27, berasal dari Lawas adalah seorang graduan Orang Kelainan Upaya (OKU) dari fakulti Perniagaan Antarabangsa, Universiti Malaysia Sabah (UMS). Walaupun berhadapan dengan masalah fizikal tetapi nekad untuk mendapatkan ilmu pengetahuan.

“Saya masih ingat, ketika di sekolah rendah prestasi akademi saya tidak begitu baik, tetapi dengan usaha gigih, saya mampu meningkatkan prestasi saya ke sekolah menengah sehingga berjaya mendapat diploma seterusnya ijazah di UMS.

“Saya juga berasal daripada keluarga yang sederhana, tetapi ianya tidak pernah menghalang saya untuk berjaya mendapatkan ijazah,” katanya kepada pemberita ketika ditemui di majlis konvokesyen UMS kali ke-18 di sini kelmarin.

Maluwis yang juga anak keempat daripada lima adik beradik turut menyimpan impian untuk menjadi pensyarah di masa hadapan.

“Saya akan cuba berusaha untuk mencapai impian saya

di masa hadapan,” katanya.

Sementara itu, Nurul Afiah Abdul Karim, 23, berasal dari Johor, yang juga rakan kelas Maluwis berkata, dia sebelum ini adalah seorang atlet sehinggalah mengalami kecederaan di bahagian lutut sehingga menyebabkan beliau mempunyai masalah fizikal.

Katanya, dia mendapat kecederaan itu pada umur 19 tahun ketika menuntut di UMS dan tempoh pengajian yang sepatutnya sudah tamat terpaksa ditangguhkan sehingga kini.

“Saya kini juga mempunyai seorang anak dan kehidupan semasa menuntut di sini sangat mencabar dengan kecederaan lutut saya yang sangat serius.

“Sehingga kini kecederaan saya masih belum sembuh dan mengambil masa yang lama untuk sembuh,” katanya.

Menurutnya, beliau juga pernah hampir putus asa dalam pembelajaran tetapi berhadapan dengan cabaran dengan penuh harapan.

“Saya juga ingin menjadi contoh kepada adik beradik saya bahawa masalah masalah fizikal bukan penghalang untuk mencapai kejayaan dalam bidang pendidikan,” katanya. **Oleh YAP SIONG HAN**